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Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 06. 06. 2014    v RKD  v Sučanoch 
 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári OcÚ: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený) 

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

 
 

1.        Otvorenie 
 
2.        Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
3.        Schválenie programu 
 
4.        Riešenie mimoriadnej situácie v súvislosti s poškodením starého mosta cez Váh 
 
5.       Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  

 
Zasadnutie mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril JUDr. Jozef Petráš, CSc., 

starosta obce. Privítal prítomných poslancov (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Rybár, p. Miert, p. 

Makovník, PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Ďaďová). Ospravedlnil neúčasť MUDr. Konvita. 

Skonštatoval, že mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo operatívne zvolané v zmysle 

zákona o obecnom zriadení písomnou pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-

stránke obce a obecnom rozhlase.  

 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 
Do návrhovej komisie bol navrhnutý Mgr. Mgr. Belica a p. Makovník. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Mgr. Mgr. Belica, p. Makovník: 

Za: 6 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Rybár, p. Miert, PhDr. Bella, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Mgr. Belica, p. Makovník)  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Orelová, p. Miert. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení: Mgr. Orelová, p. Miert: 

Za: 6 (MUDr. Koyš, p. Rybár, p. Makovník, PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Orelová, p. Miert) 

 

Zápisom bola poverená p. Jašeková. 

 

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 
p. starosta sa opýtal, či má niekto doplnenia, príp. pripomienky k navrhnutému programu.  

 

p. prednosta uviedol, že vzhľadom k tomu, že plánované riadne zasadnutie OZ bude v prípade, ak to 
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bude vyžadovať situácia, presunuté na termín po Hodžových dňoch, je potrebné ešte prejednať 

Návrh udelenia medailí Milana Hodžu. Taktiež je potrebné schváliť financovanie projektovej 

dokumentácie na rekonštrukciu kolkárne, aby bolo možné prihlásiť projekt v termíne do výzvy. 

 

Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva s vyššie uvedenou zmenou: 

Za: 7 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Rybár, p. Miert, PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, Mgr. 

Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbal p. Makovník. 

 

 

Riešenie mimoriadnej situácie v súvislosti s poškodením starého mosta cez Váh 
 

 

p. starosta privítal na zasadnutí OZ Ing. Slašťana, zást. f. Tasum-Gonar, s.r.o., Žilina. Oboznámil 

prítomných so situáciou vzniknutou19.5.2014.  

 

p. prednosta doplnil, že bola vyhlásená mimoriadna situácia, II. stupeň povodňovej aktivity bol 

vyhlásený 16.5.2014, kedy sa zdvihli hladiny priehrad, 19.5.2014 bol 2. stupeň povodňovej aktivity 

odvolaný. Po obdržaní informácie, že dochádza k poškodeniu mosta, bol zhodnotený stav a bol 

oslovený Ing. Slašťan ako znalec z oblasti mostov. Okamžite prijaté nevyhnutné opatrenia, bola 

odstavená doprava, po moste je možný len prechod peších, cyklistov. Na základe zhodnotenia 

vzniknutej situácie bolo zvolané mimoriadne zasadnutie krízového štábu. Denne sa stav monitoruje 

a na moste bola vyhlásená mimoriadna situácia. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavila p. Miháliková. 

 

Ing. Slašťan uviedol, že doteraz vykonané zabezpečovacie práce mosta boli vykonané dobre. Most 

sa dal dnes do pohybu, pred 1,5 h chcel volať plynárov, aby odstavili plynové potrubie vedúce 

mostom. Z fotodokumentácie vyplýva, že došlo k pohybu. Podľa geodetického zamerania sa most 

nakláňa a vznikla 1 cm špára medzi kvádrami. 

Následne oboznámil prítomných s konštrukciou mosta a možnosťami technického riešenia. 

Uviedol, že ak chce obec most zachovať, je potrebné okamžite konať, jednať s Povodím Váhu, 

Ministerstvom vnútra SR. Uviedol, že je potrebné vykonať zabezpečovacie práce, okamžité 
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opatrenia, aby most nespadol. Upozornil, že priehrady sú plné na 90 %, môže vzniknúť problém 

v prípade prívalových dažďov. 

 

p. Rybár sa opýtal, či bol prítomný na mieste aj riaditeľ Povodia Váhu. Celý tok rieky totiž smeruje 

iba na 2 piliere, ktoré sú z tohto dôvodu značne poškodené. 

 

Ing. Plžik uviedol, že je potrebné zvážiť časové hľadisko, v prípade zrútenia tohto mosta obec bude 

musieť v budúcnosti riešiť prechod pre peších do Hrabín a Hradísk lávkou alebo novým mostom, 

nakoľko nový most nemá chodníky, len obslužný priestor po moste nevhodný napr. pre matky s 

kočíkmi. Je potrebné doriešiť podpísanie zmluvy s dodávateľom a jej zverejnenie. V pondelok je 

potrebné kontaktovať Úrad pre verejné obstarávanie ohľadom zrýchlených postupov verejného 

obstarávania. Situáciu je potrebné riešiť okamžite. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala na rozsah prác, ktoré sú v cene ponuky 220 tis. €. 

 

Ing. Slašťan odpovedal, že sa urobí záchrana pilierov, aby bola zachovaná súčasná prevádzka, 

následne sa musí urobiť prepočet. Je potrebná tiež úprava dna rieky. 

 

Mgr. Mgr. Belica sa opýtal, či môže obec zasahovať do úpravy navyšovania toku. 

 

p. starosta odpovedal, že s Ing. Slašťanom absolvoval jednania s Povodím Váhu Ružomberok, ktoré 

zvyšovanie dna zamietlo. V súčasnosti prebiehajú rokovania s riaditeľom Povodia Váhu Piešťany, 

ktorý súhlasia s prácami, ktoré bude financovať obec. Úlohou obce je záchrana mosta.  

 

Mgr. Orelová sa opýtala, aká je najzákladnejšia suma na záchranu mosta, čiže na jeho okamžité 

zabezpečenie a následnú rekonštrukciu poškodených pilierov. 

 

Ing. Slašťan odpovedal, že podopretie mosta bude stáť cca 6 tis. €, oprava 90 tis. € bez DPH/1 

pilier. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že tento krok je potrebné urobiť v kooperácii s Povodím Váhu. Bola 

vyhlásená mimoriadna situácia, obec si môže uplatniť refundáciu prostredníctvom Okresného 

úradu. 

 

Ing. Slašťan skonštatoval, že 19.5. bol zlý deň, kedy došlo k poškodeniu mosta. Tento deň nebolo 
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možné vojsť do koryta toku a zisťovať škody, 20.5. 2014 bol zistený havarijný stav. 

 

p. prednosta skonštatoval, že potrebné úkony boli vykonané, všetko bolo nahlásené príslušným 

inštitúciám. V súčasnej dobe prebiehajú jednania o financovaní. 

 

Ing. Plžik uviedol, že na nasledujúcom zasadnutí OZ bude potrebné vykonať zmenu rozpočtu.  

 

Mgr. Orelová navrhla, aby boli na mimoriadnom OZ odsúhlasené len najnutnejšie výdavky na 

opravu mosta, zvyšné financie až následné po ich vyčíslení a vyhodnotení. Opýtala sa na možnosť 

financovania opravy Povodím Váhu. 

 

p. starosta odpovedal, že nie je možné zadať zákazku, ak táto nebude finančne krytá. Povodie Váhu 

vydá súhlas k realizácii opravy, nie však financie. 

 

Mgr. Belicová uviedla, že do 15 dní je potrebné zaslať správu o škodách. 

 

Ing. Plžik informoval o spôsobe financovania opravy z vlastných zdrojov obce. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje: 

1. nevyhnutnú opravu pilierov starého mosta cez Váh 

2. uzavretie zmluvy o dielo so zhotoviteľom: TASUM - GONAR, s.r.o., IČO: 36724041 na 

výkon prvej etapy nevyhnutných zabezpečovacích prác na mostnom pilieri č. 3 mostného 

objektu na miestnej komunikácií cez starého koryto Váhu v sume do 7.500 € 

3. vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 230.000 € s následnou zmenou v rozpočte, a to 

na sanáciu mostných pilierov č. 2 a č. 3 mostného objektu na miestnej komunikácii cez staré 

koryto Váhu 

4. uzavretie zmluvy o dielo so zhotoviteľom, ktorej predmetom bude sanácia mostných pilierov 

č. 2 a č. 3 mostného objektu na miestnej komunikácií cez starého koryto Váhu, a to v sume 

do 230.000 €: 

 

Za: 9 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Rybár, p. Miert, PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, Mgr. 

Ďaďová, p. Makovník a p. Miháliková) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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p. starosta predložil na schválenie menný zoznam osôb, ktorým bude udelená pamätná medaila pri 

príležitosti X. ročníka Dní Milana Hodžu. Tento zoznam poslanci dostali ako prílohu k dnešnému 

OZ. 

 

 

Hlasovanie za schválenie menného zoznamu osôb, ktorým bude udelená pamätná medaila pri 
príležitosti 10. ročníka Dní Milana Hodžu v zmysle predloženého návrhu: 
Za: 6 (MUDr. Koyš, p. Miert, PhDr. Bella, Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Ďaďová, p. Makovník) 

Proti: 1  (Mgr. Orelová) 

Zdržal sa: 2 (p. Rybár, p. Miháliková) 

 

 

Rekonštrukcia kolkárne 
 

p. prednosta informoval, že projekt je rozpočtovaný do 5.600 €, práce do 200 tis. €. 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, či sa do budúcnosti neuvažuje s nadstavbou budovy Kolkárne. 

 

p. prednosta uviedol, že v rámci fondov sa nerieši prestavba, ale rekonštrukcia budovy Kolkárne. 

Z jednaní vyplynulo využitie suterénu, 1. poschodia. Do budúcna sa uvažuje s prístavbou, nie 

nadstavbou budovy.  

p. Malko v spolupráci s Ing. Hűberom, Ing. Plžikom a projektantom budovu prešli, projektant urobil 

zameranie.  

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Jamriška. 

 

Ing. Plžik dodal, že do budúcna bude potrebné riešiť prístavbu šatní pre futbalistov. 

 

p. Rybár skonštatoval, že najskôr sa mal riešiť obal budovy a potom kolkárske dráhy. 

 

p. starosta skonštatoval, že realizáciou projektu dôjde k úspore energií.  

 

Hlasovanie za uznesenie, ktorým OZ schvaľuje financovanie projektovej dokumentácie  na 
Rekonštrukciu "Obecného športového  domu" (kolkárne) - výzva z environmentálneho fondu - 
strecha, zateplenie, energetická úspornosť, spolu vo výške 5.600 € s následnou zmenou v rozpočte: 
Za: 7 (MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Miert, Ing. Jamriška, Mgr. Mgr. Belica, p. Makovník a p. 

Miháliková) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

Záver 
 

p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                                Mgr. Lenka Orelová                            Miroslav Miert 

                                       

 
 

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 
 

 

 

 

                                    ....................................   

       Viera Jašeková    

                               zapisovateľka          


